109學年度2學期
南臺科技大學研究生學位考試
視訊舉行申請表
Southern Taiwan University of Science and Technology

Application Form for Thesis Defense Conducted via Video Conferencing 
in the 2nd Semester of Academic Year 109
申請日期Date of Application: 　　　　年(YYYY) 　　月(MM) 　　日(DD)
1. 口試時間Oral Defense Time：預計於　　　　(yyyy)年　　月(mm)　　日(dd)　　時(time)舉行。
2. 考生視訊架設地點Oral Defense Venue：　　　　　　　　
3. 準備作法：因新型冠狀病毒疫情影響，將利用網路通訊軟體，架設視訊環境，並於口試前進行連線測試，以於口試舉行當天即時上網與學位口試委員們同步口試，並將全程錄音錄影存檔，送本系(所、學位學程)承辦人員存查。
Preparation: Due to the impact of the COVID-19, network communication software will be utilized to set up a video environment and conduct a connection test before the oral defense. The applicant will undergo the oral defense under video conferencing, make the entire audio- and video- recordings, and file the recordings to the department (institute, degree program) office for record.

視訊架設及相關表單辦理：相關準備：□將委由代理人　　　　　或□考生自行辦理(擇一)。口試前須將相關資料送交予口試委員們，口試結束後須將相關資料繳交給系(所、學位學程)辦公室。
Video Setup and Related Forms Preparation: Relevant preparations will be handled (choose one below) □ by the proxy 　　　　　 or □ by the applicant him/herself. The relevant materials should be sent to the oral defense committee members before the oral defense and submitted to the designated units accordingly after the oral defense.
注意事項：本校因應新型冠狀病毒肺炎疫情安心就學措施(110.2.18修訂)第四點：「碩博士班研究生學位考試，研究生因疫情因素且檢具相關證明，無法返校參加學位考試者，得專案申請以視訊方式辦理學位考試。」
如口試委員受疫情影響，亦可申請以視訊方式進行；若併以實地會議進行口試，仍需符合室內5人以下及會場社交距離須至少 1.5公尺，並全程佩戴口罩。碩博士班學位考試需事前申請並經指導教授、系(所、學位學程)主管同意後，可採同步視訊公開口試，惟仍應以公正公平公開之方式舉行，並全程錄音錄影存檔，送所屬教學單位存查。申請視訊舉行者，口試結束後學生不得以網路品質不好、不熟悉通訊軟體操作、…等理由抗辯考試不公之情事。
Note: Under the STUST Epidemic Prevention Measures, Article 4, “students are unable to return to home university for the Graduate students’ degree examination due to the epidemic influence and have the relevant evidence, can apply for Thesis Defense Conducted via Video Conferencing. Graduate students’ degree examination will be conducted via video conferencing in a fair, impartial, and transparent manner under the approval by the thesis advisor and the department (institute, degree program) chair in advance. The oral defense will be both audio- and video- recorded throughout the entire process, and the recordings will be filed to the department for record”. Applicants, after the oral defense, may not allege or defense unfairness of the exam on the grounds of poor network performance, unfamiliar operation of network communication software, etc. 
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	□實地 On-Site
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學生姓名Student’s Name: 　　　　    （請簽名Signature）學號Student ID: 　　　　    
代理人Proxy’s Name: 　　　　       （請簽名Signature）學號Student ID: 　　　　     
代理人聯絡手機Proxy’s Cell Phone Number:　　　　          　
指導教授Advisor：　　　　          　（請簽名Signature）
系(所、學位學程)主管Chair of the Department/Institute: 　　　　      　(請簽名Signature)
110.5.20製





僅符合「本校因應新型冠狀病毒肺炎疫情安心就學措施(110.2.18修訂)」之學生適用本表


For students qualified for the STUST Epidemic Prevention Measures use only








